
Zápisnica 

z rokovania komisie investičných činností konanej dňa 30.09.2012 o 17,00 hod. v zasadačke MÚ na 

8.p. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1.) Schválenie programu zasadnutia 

2.) Návrh priorít zahraničných vzťahov Mestskej časti Bratislava-Petržalka  

3.) ISRMO – materiál do MZ, priebežná verzia 

8.) Diskusia a záver 

 

K bodu 1., Komisia súhlasila s predloženým programom. 

Schválené:  za 5 

K bodu 2., RNDr. Gaži informoval komisiu o materiály „Návrh priorít zahraničných vzťahov 

Mestskej časti Bratislava-Petržalka“, o jeho význame a pochválil pani Podmajerskú za 

pripravenie tohto materiálu. 

K bodu bolo prijaté uznesenie. 

Komisia investičných činností berie materiál na vedomie a jeho realizáciu plne podporuje. 

Schválené: za 5 

K bodu3., Vzhľadom na to, že materiál obsahuje veľa otáznikov a potrebuje širšiu diskusiu, komisia sa 

dohodla na preloženie materiálu na ďalšie stretnutie KIČ 

K bodu bolo nebolo prijaté uznesenie. 

Schválené: za 5 

K bodu 8.) Diskusia a záver 

V diskusii sa rozprávalo o projekte Servus Pontis a hlavne o tom, že projekt by si zaslúžil širšiu 

pozornosť verejnosti (nielen ľudí, ktorých sa to momentálne dotýka) 

RNDr. Gaži dostal list z vedenia obchodného domu AUPARK (ako odpoveď na list), kde ho informovali 

o finančnej pomoci pre VPS v Petržalke. 

Ďalej sa hovorilo o bunkroch v Petržalke a o občianskom združení, ktorá si zobrala na starosť 

spomenuté bunkre a o jej aktivitách cez leto.  

Záverom predseda komisie RNDr. Gaži poďakoval prítomným za aktívnu účasť, podnetné návrhy a 

zasadnutie komisie ukončil. 

Zapísal: RNDr.  Gabriel  Gaži  


